
我的悅讀分享

姓名  會員證號碼
Name：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿ Membership Card No.：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿

組別（請在適當的圈內加上　號）      就讀班級
Category (Please     in appropriate circle)：      Class     ：＿＿＿＿＿＿

書籍名稱
Title of Book：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿

作者  索書號/電子書來源名稱
Author：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿ Call No./Source of Electronic Book：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿

家庭組 
Family

高小組 
Senior Primary

初中組 
Junior Secondary

高中組 
Senior Secondary

**請以圖畫表達 Please present in Drawing**

Sharing My Joyful Reading

備註： 
﹣ 會員遞交的作品均不獲發還。
﹣ 會員遞交的作品必須為原作；含抄襲成分、曾經發表或出版(包括網上發 
 表)、或曾經參加其他比賽的作品，會被取消參加「每月之星」選舉的資 
 格。如有任何爭議，香港公共圖書館保留最後決定權。
﹣ 會員同意給予香港特別行政區政府該作品的使用權，包括用作複製、記 
 錄、出版、贈閱、展覽、宣傳、推廣、演繹、廣播、傳播，以及儲存於
 由香港特別行政區政府管理的網絡上，以供公眾人士閱覽。

Remarks：
﹣ All entries submitted will not be returned to schools and/ or participants.
﹣ The entry should be original work by the member. Plagiarized or published work (including 
 Internet) or work already involved in other competitions would be disqualified and would not 
 be recommended for the “Star of the Month” selection. If there is any dispute, the Public  
 Libraries reserves the right to make the final decision.
﹣ Member agrees to grant the HKSAR Government the license to use the winning entries,  
 including but not limited to reproduce, record, publish, donate, display, promote, perform, 
 broadcast, disseminate these entries, as well as store them on the HKSAR Government  
 managed systems for public to access through the Internet.

評語
Comment：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿
館長（姓名及職位） 簽署
Librarian (Name & Post)：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿ Signature：＿＿＿＿＿＿＿　
日期  圖書館蓋印
Date：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿ Library Chop  ：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿

會員簽署 日期
Member’s Signature：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿  Date：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿ 

家長姓名及簽署 
Parent’s Name & Signature：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿ (只適用於家庭組 Only applicable to Family Category) 

　　推薦參與「每月之星」選舉（公共圖書館專用欄）
Recommend for the “Star of the Month” Selection (For Library Use Only)

兒童及青少年

for Children and Youth 
Reading Programme 
閱讀計劃
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